
 

 

Skolebestyrelsesmøde | REFERAT 

28. april 2025 | 17.00-20.00 | Vedbæk Skole 
 

Mødeleder 

Lene Berger Frederiksen 

 

 

 

 

Kommende 

Skolebestyrelsesmøder 

26. maj 2025 

16. juni 2025 (foreløbig – 

forslag til ny dato på vej) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent 

 

 

  

  

  

 

Deltagere 

Lena Berger Frederiksen (forælder - formand) 

Nanna Røndbjerg (forælder) 

Andrew Prasana (forælder) 

Zana Manai Gramkow (medarbejderrepræsentant) 

Anne Møller Boysen (medarbejderrepræsentant)  

 

Sekretariat 

Dorte Juel Hansen (skoleleder) 

Britt K. Jønstrup (souschef) 

Andreas Kjærgaard 

 

Elevråd 

 

Afbud  

Simone Hilt Andersen (forælder) 

James Bannan (forælder) 

Peter Hansen (forælder) 

Frederikke Stolbjerg (forælder) 

Peter Lemmich (ekstern) 

Christoffer Emil Jexen (ekstern)  

Esther Wagner 

Krista King 

 

Emner på dagsordenen 

Pkt. 1 
17.00-17.15 | 15 min. | Emne: Nyt fra elevrådet | Oplægsholder: Elevrådet 

Orientering: 

Elevrådet deltog ikke på mødet. Vi drøftede Fælleselevrådets udtalelse vedr. mulig karaktergivning til 6.-7. årgang jfr. 
Kvalitetsprogrammet for folkeskolen. RFE er umiddelbart IKKE positiv overfor muligheden og giver udtryk for, at det skaber 
konkurrence, giver anledning til usund sammenligning og unødigt pres i en i forvejen præstationspræget kultur. Bekymring for at 
det kan gå ud over elevernes trivsel.  



 
Side 2 

Der blev spurgt til ledelsens holdning – muligheden er ikke drøftet i ledelsen eller blandt medarbejderne pt.  I 8. klasse oplever vi 
en mere naturlig sammenhæng med UU-vejleder systemet og adgangskrav til ungdomsuddannelser.  

 
Pkt. 2 
17.15-17.35 | 20 min. | Emne: Status på planlægning af kommende skoleår, herunder fagfordeling og ønsker til investeringer 
| Oplægsholder: Ledelsen 

Orientering/drøftelse: 

Vi er i fuld gang med fagfordelingen til kommende skoleår, og kommer til at slå fire stillinger op til både indskoling/mellemtrin 
og udskoling/mellemtrin. Vi skriver til SB om plads i ansættelsesudvalg.  

Vi har booket pædagogisk weekend for hele personalet i november. Vi glæder os over at det nu er muligt at finde penge i 
budgettet til sådan en vigtig – det er en stor ting på Vedbæk, at vi har plads i budgettet og i personalegruppen til det.   

Ønsker til investering i inventar: Vi ønsker at købe nye møbler til de to udskolingsfløje, hvor vi har døjet med hærværk. Hvis der 
er penge på anlægskontoen, vil vi gerne bruge dem – ellers kigger vi ind i, at vi kan finde lidt på dette års budget. Vi vil fortsat 
gerne istandsætte personalerummet. Vi er begyndt at se på at få det sat i værk.  

Der er nedsat et lille udvalg og vi får besøg af indretningsfolk, der skal hjælpe med at se på muligheder. Idéen er at udvide 
køkkenet og møblere mere moderne end nu.  

 

Pkt. 3 
17.35-18.00 | 25 min. | Skoleudviklingssamtalen 26. marts 2025 | Oplægsholder: Ledelsen 

Orientering/drøftelse: 

Et SB-medlem deltog på skoleudviklings samtalen for første gang, og gav udtryk for at have fået mere indblik i ledelsens 
arbejde. Fint og gennemtænkt indhold, spændende at høre elevernes stemme. Positivt indtryk af forvaltningen, som også 
deltog.  
 
En OBS fra forældrerepræsentant: Kunne tidspunktet for selve skoleudviklingssamtalen rykkes lidt – til senere på dagen, så 
forældre reelt har mulighed for at deltage? I år var det kl. 12.30, hvilket er tidligt.  

Det er noteret og bliver meldt retur til forvaltningen. 

 

Pkt. 4 
18.00-18.10 | 10 min. | Status på skolens arbejde med mobilpolitik | Oplægsholder: Lena Berger Frederiksen 

Beslutning: 

I forlængelse af seneste SB-møde blev det på dette møde endeligt bekræftet, at Skolebestyrelsen ønsker at vedtage 
princip for mobilfri skole 7-17 fra 1. august 2025.  

Ledelsen indleder arbejdet med at lave en proces for forløbet.   

 

Pkt. 5 
18.25-18.50 | 25 min. | Ny sundhedspolitik i Rudersdal | Oplægsholder: Lena Berger Frederiksen 

Drøftelse: 

Drøftelse af input til høringssvar fra Skolebestyrelsen vedr. ny og vedtaget Sundhedspolitik og -indsatser i Rudersdal.  

SB-formand har siddet i en arbejdsgruppe under udvalget m. fokus på Mindre nikotin alkohol og stoffer.  

Generelt er SB positive og udtrykker anerkendelse for et grundigt og vigtigt arbejde. SB udtrykte et ønske om at materialet 
præsenterer noget konkret info om, hvordan man henvender sig eller agerer, hvis man ønsker at deltage på nogle af 
forløbene i indsatskataloget.  

Beslutning:  

SB-formand udarbejder høringssvar på vegne af SB. 

 



 
Side 3 

Pkt. 6 
18.50-19.10 | 20 min. | Vedbæk Skoles samarbejde med Rudersdal Museer (Vedbæk Fundene) | Oplægsholder: Ledelsen 

Orientering: 

Ledelsen informerede om status på projektet, hvor vi nu har udkast til en rammeaftale med Museet klar.  

Der er udarbejdet et ”projekt-pitch” af Museumsfolkene, som anvendes til fonds-ansøgninger, og som også nævner 

samarbejdet med Vedbæk Skole. Vi har aftalt tre mindre projekter for kommende skoleår, herunder udvikling af et nyt 

lokalt valgfag i samarbejde med museets medarbejder og skolens lærere.  

Der er en opmærksomhed fra SB om at sikre involvering af medarbejderne på skolen.  

 

Pkt. 7 
19.10-19.40 | 30 min. | Forældremøde og valgmøde 13. maj | Oplægsholder: Lena Berger Frederiksen 

Orientering: 

Der skal holdes Skolebestyrelsens forældremøde den 13. maj, som så kan slås sammen med et valgmøde forud for 

kommende suppleringsvalg til SB.  

Beslutning: 

Dorte laver et udkast til program for forældremøde (på baggrund af ønsker fra SB) og sender til forma nden. Formanden 

udarbejder endeligt program – det sendes til alle forældre fra skolens administration.  

Re valgmøde:  

Der er foreløbig to forældre, der har meldt deres kandidatur til SB. En fra 6. Årgang og en fra 0.årgang.  

 

Pkt. 8 
19.40-20.00 | 20 min. | Information fra ledelsen | Oplægsholder: Ledelsen 

Orientering: 

Vi starter nye børn op i Miniskolen torsdag 1. maj – 2 klasser og 50 børn i alt.  

Ny ledelsessekretær er startet 22. april.  

Vi laver snart stillingsopslag på lærere til afdeling 1 og afdeling 2. Derudover har vi opslag på pædagoger ude. Lige nu er 
der to ledige stillinger.  

Vi har ansat én pædagog der starter 1. juni.  

Ny dato for SB-mødet i juni. Dorte kommer med forslag til datoer på mail.  

5. maj kl. 07.45-08.15: SB og betjent fra Nordsjællands Politi kommer og observerer på ’Kys-og-Kør’-pladsen.  

 


